
Møteinnkalling                        Møtesekretariat: Kamilla Steinsvåg 

Til: Styremedlemmene (styret 2021) 

Om: INNKALLING TIL Styremøte onsdag 24. november 2021 

Møtetid: Kl. 17:00 Møtested: Kalvskinnet LY14 

Signatur: Leder Erudio; Ingrid Landsverk  /sign./ 

 
NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument 
tilsendes de faste representantene. 

Tilstede: Kamilla Steinsvåg, Jon-Emil Steine, Liv Marie Brynestad Hansen, Synne Solli Nygjelten, 
Maria Remøy, Jens Ruud Bunkholdt, Daniel Remvik, Kristine Sandland Kristensen 

SAKSLISTE 

151/21 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte  

- Godkjennes 

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

- Godkjennes  

152/21 Leder 

Oppsummering av høsten v/Ingrid 

- Vil ha innspill fra styret. Hva har vært bra? Hva kan forbedres? 

- Har hatt mange arrangementer, har nesten vært ukentlig, på tvers av komiteer, bra 

grafisk og informasjonsflyt 

- Mer strukturert opptak, noe som vi vil forbedre til neste år 

- Flinke til å sette opp møter tidlig, med tanke på hvor travle folk har vært – ta lærdom 

fra det inn i neste styret 

- Overgang vår-høst var litt dårlig planlagt. Litt lite sammenheng. Det var jo korona, 

men det var ikke lagt en plan for høstsemesteret før sommerferien og det var litt 

vanskelig å få en bra overgang. Vanskelig med ny komite, og ingen plan. Høsten er 

veldig kort og flere har praksis 3, så det er veldig greit å ha en plan for de første 

månedene. Vil gagne hele styret å ha på plass et veldig tydelig årshjul helt i starten av 

året, sånn at planen er klar.  

Overtakelse til det nye styret v/Ingrid 



- Må finne dato. Uken etter Åre er et forslag. Må finne dato. Helst ikke mandag 

17.januar. Mulighet for å ha et møte før Åre. Det lages doodle på det. 

 

Julekort v/Ingrid 

- Vi må lage julekort. Julegenser? Galla? Mulighet for å bruke bildet fra ballet for å 

gjøre det enkelt? 

153/21 Nestleder 

Oppdatering av tiden fremover v/Kamilla 

Skjema for utlån/levering av utstyr 

- Ligger på disken under aktivitetsgruppen. Aktivitetsansvarlig kan se over, og formidle 

til gruppene. 

 

Skap hos SIT/NTNUI 

- Volleyball skal få nytt skap på Dragvoll, som gjør at vi eventuelt kan få deres. Har 

sendt mail om de visste ca. når det skulle skje, venter på svar. 

 

154/21 Økonomiansvarlig 

Midler fra SIT v/Jon-Emil 

- 2021: De det gjelder må bruke de midlene de har fått. Vi ligger ann til å bruke opp det 

meste. 

- 2022: Tenke gjennom hva som er greit å søke om til midler til neste år. Det nye styret 

vet kanskje ikke hva som burde søkes om, greit om vi gir dem noen tips til hva som er 

lurt. 

Oppdatering av tiden fremover v/ Jon-Emil 

- Gjøre klart for neste økonomiansvarlig 

- Betale tilbake utlegg 

155/21 Arrangementsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Liv 

- Har hatt beerpongturngering. Gikk veldig bra. Praksisfest på fredag, kommer til å 

anbefale å fortsette med denne. Fungerte bra på studio26. Få arrangert et siste 

møte/noe sosialt før jul. Skrive erfaringsskriv. Få på plass ny arrangementsansvarlig.  

- Forslag om ball sammen med spanskrøret og SALT til neste år. Aktivitetsansvarlig tar 

dette med seg videre.   

156/21 Redaktør 

Kan noen hjelpe meg? :) <3  

- Jens hjelper!  

Oppdatering av tiden fremover v/Synne 



- Ugleposten er så å si ferdig. Tror det blir bra! Vil få til masse promo rundt det.  

157/21 Grafisk 

Oppdatering av tiden fremover v/Marita 

- Begynner å roe seg. Siste innspurt.  

158/21 Fagansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Jens 

Foredrag med SALT, kanskje Spanky 

- Om barn som har opplevd overgrep, og hvordan håndtere det i skolen. SALT er på, 

spanky blir sikkert med. Mest sannsynlig i mars neste år.  

 

Quiztmas! <3<3 

- Årets siste quiz, blir julestemning 

159/21 Faddersjefer 

Oppdatering av tiden fremover v/Daniel og Anniken 

- Komite-ol. Hadde vors i fadderkomiteen. Veldig bra gjennomført. Vil fortsette å ha 

sosialt mellom komiteene i fremtiden, ta dette videre med påtroppende sosialansvarlig 

- Har begynt å skrive en del i erfaringsskrivet  

160/21 Informasjonsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Andrea 

161/21 Aktivitetsansvarlig 

Opprette Erudio IF v/Kristine 

- Var i møte med leder av SALT IF. De har brukt 2 år på å opprette SALT IF. Det er en 

veldig omstendelig prosess. Fikk en plan på hva som burde gjøres stegvis. Må få tak i 

et styre, og tar gjerne imot forslag på hvem som kunnet passet til det. Anbefalte at det i 

det minste må inneholde en leder, nestleder, økonomiansvarlig og vara. Etter det må 

det skrives vedtekter før man kan søke om å opprette. Må ha en visjon og politisk mål. 

Stiftelsesmøte. Så kan man prøve å melde seg inn. Vil gjerne invitere henne til vårt 

styremøte sånn at hun kan få snakke mer om det til alle. Mulighet for å ta litt kontakt 

med folk innad i lagene, de er kanskje interesserte. Begynner med det i januar.  

- Begynne å tenke på hvem som skal ta over aktivitetsansvarlig for neste år. Bør helst 

være en som kan fortsette arbeidet videre.  

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine 

- Planlagt noe sosial med koskom 3.desember. Juleverksted + julefilm på Dragvoll.  

162/21 Eventuelt 

Ny arrangementsansvarlig v/Ingrid 

- Karianne Kleven har blitt valgt inn som ny arrangementsansvarlig. 



Bli kjent med Delta 

- Stor utbytting i styret. Burde ta initiativ til å bli kjent med dem. Påtroppende leder tar 

ansvar for det.  

Fadderutvalget 

- Oppdatering på ekstraordinært allmøte som redaktør stilte på 

Møteplan v/alle  

- Lager doodle. Dette er siste møte før jul, men må finne ut når første møte på nyåret 

skal bli. Muligens mellom 10-12.januar. 

Møtekritikk v/alle  

- Kunne gått gjennom møtetegn på starten 

 

Møte er hevet: 18.47 

 

 


